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EN 795:2012; EN CEN/TS 16415:2013 type B and C
WEBBING MOBILE LIFELINE KIT

Mobile webbing horizontal lifeline (in polyester 30 mm)
With a ratchet webbing adjuster

Breaking strength: 20 kN
Packed in a bag

Can be used by 2 people at the same time
Maximum deflection 3,4 m

Adjustable length from 5 to 20 meters 

Fig.1

Fig.2

Fig.3
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GENERAL INSTRUCTIONS FOR USE
PERSONAL FALL PROTECTION EQUIPMENT 

- ANCHORAGE DEVICE
Conforming to standard EN 795:2012; EN CEN/TS 16415:2013 type B and C

IMPORTANT POINTS
You have just acquired Personal Protective Equipment (PPE) and we thank you for your con-
fidence. In order for this product to meet all your requirements, we ask you BEFORE EACH 
USE, to follow the instructions in this manual. 
Disregarding the instructions described in this manual could give rise to some serious re-
percussions. We advise that you re-read these instructions from time to time. In addition, the 
Supplier or his agent declines all responsibility for any use, storage methods or maintenance 
carried out in any other manner than that described in this manual.

IF THE BUYER IS NOT THE END USER, IT IS IMPORTANT THAT THESE  
INSTRUCTIONS ARE GIVEN TO THE LATTER.

If the product is sold outside the initial country of use, for the safety of the user, the retailer 
must supply this manual translated in the language of destination country:
Check that the PPE you have acquired is compatible with the recommendations of all oth-
er components of the fall arrest system. Before use, ensure that the recommendations 
specific to each piece of equipment associated with this product, as defined in their man-
uals, are complied with and that they meet the applicable European standards or other-
wise, any other appropriate standard and that the safety functions do not interfere with 
each other. Whenever possible, it is strongly advised to personally attribute the PPE to an 
individual user.

PRODUCT DESCRIPTION
Conforming to standard EN 795:2012; EN CEN/TS 16415:2013 type B and C

Material type information can be found on the product marking (Polyester or Polyamide).

USE
While in use, protect your PPE against all risks connected with the work environment thermal, 
electrical or mechanical shocks, acid discharges, etc...
Where the anchorage device is used as part of a fall arrest system, the user must be 
equipped with means to limit the maximum dynamic forces exerted on the user when 
stopping a fall, at a maximum value of 6 kN.
Only a fall arrest harness that complies with EN 361 is authorized for use in a fall arrest 
system.
If anomalies are found, the device must be declared out of service until an expert author-
izes its reuse in writing.

PRECAUTIONS FOR USE
•	Do not use the anchorage point as a means of handling or lifting (except in the case of 

using tripod or gantry)
•	The equipment must not be used beyond its limits, or in any other situation than that 

for which it is intended.
•	Minimize the risk of falling and falling height. Do not climb over the lifeline. See Fig. 2, 

page3.

CHECKING (SEE FIG. 1, PAGE3)
Before each use, it is advisable to carry out an in-depth visual examination in order to assure 
the integrity of the PPE and any other equipment that could be associated with it (connector, 
lanyard, etc) and take any steps needed to carry rescue in total safety. In the event of your 
product being damaged, consult the manufacturer or his agent. If you have any doubts re-
garding the safety of the product, or if the product has been used to arrest a fall, it is essential 
for your safety that the PPE be withdrawn from service and either returned to the manufactur-
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er or to a qualified repair centre for checking or destruction. After examination the centre will 
or will not issue a written authorization for reusing the PPE.
It is strictly prohibited to modify or repair a piece of PPE yourself; only the manufacturer or a 
repair centre are able to carry out these repairs.
In the case of a system supplied with built-in equipment, it is prohibited to replace any one of 
the components of this system.

ANCHORAGE POINT
If possible, to be used with anchorage devices (conformed to the EN 795:2012 standard) or 
structural anchor, that is to say elements fixed to a structure (wall, post…) For installation to a 
concrete support, check that it is in good condition with no visible cracking.
Install the anchorage point so that:
•	It offers minimum strength of 12 kN
•	It is situated above the operator
•	It is in the vertical axis to the work surface (less than 30°)
•	It is totally suitable for the equipment anchorage device.
•	It has no sharp edges.
•	The fixed point of construction to which the strap ring is connected must have a shape 

that prevents the disconnection and unintentional movement of the ring.

CARABINER
Connector conforming to standard EN 362.
When the karabiner is used for attachment to an anchorage points, check that the recom-
mendations of the “ANCHORAGE POINT” paragraph are complied with.

WHEN CONNECTING THE CARABINER, CHECK THAT THE LOCKING 
SYSTEM IS PROPERLY POSITIONED.

ATTENTION:
The carabiner is an essential element as concerns your safety. Therefore we advise the fol-
lowing:
•	assign the connector to one particular whenever possible,
•	before each use, check in particular for any signs of the formation, signs of wear and that 

the locking system operates properly.
•	do not attach and release several times during the working day if it features a manual lock.

SIMILARLY IF THE KARABINER HAS BEEN USED TO ARREST A 
FALL, FOR SAFETY REASONS, IT IS ESSENTIAL TO RETURN IT FOR 

CHECKING.

CLEARANCE
Before each use, make sure there is sufficient clearance under the user’s feet to avoid colli-
sion with the structure or the ground.

PERIODIC EXAMINATION
These instructions must be kept with the product. Fill in the Individual protection equipment 
identification sheet (see II) while entering information about marking. 
This periodic examination is designed to check the efficiency and strength of the equipment 
and is indispensable to protect the user. 
This equipment must be examined at least once every year by a qualified person and in strict 

Fig. 4 compliance with the manufacturer’s instructions; the check must be registered 
on the attached sheet and by placing a sticker on the product (see Fig. 4).
The frequency of the examination may need to be increased according to the 
regulations, for intensive use or under harsh environmental conditions.
The product markings must be legible.
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MAINTENANCE & STORAGE
Good maintenance and appropriate storage of your PPE will prolong the working-life of your 
product, while guaranteeing your safety. Ensure that the following recommendations are im-
plemented to the letter:
•	clean with mild soap and water. Never use acid or alkali solvents.
•	allow components to dry in a ventilated place away from any direct flame or any other 

source of heat. Store in a room sheltered from humidity and ultraviolet rays, 
•	avoid corrosive, overheated or refrigerated atmospheres.

LIFE DURATION
The maximal life of PPE that is predominantly textile is evaluated as being 10 years after the 
date of manufacture  ; the maximal life of PPE that is predominantly metal is evaluated as 
being unlimited but, however, this maximal life is reduced to 10 years after the date of manu-
facture for non-opening products (except in some specific cases – see the specific manual). 
However, the following factors may reduce the performance of the product and its lifespan : in 
correct storage, improper use, fall arrest, deformation, contact with chemical products (alkali 
and acid),exposure to sources of heat > 60°C.

TRANSPORT
During transport, make sure that your PPE is stored in a cool, dry, noncorrosive atmosphere, 
away from ultraviolet light etc. …

BEFORE EACH USE, MAKE SURE THAT
The lifeline is not damaged, cut or worn, does not include any wear or burn marks through 
friction or from chemicals and the seams are intact. The lifeline is taken out of service, if it 
does not pass the inspection and is immediately replaced.
The ratchet tensioner operates properly and is not deformed. An annual inspection should 
be carried out by a skilled person.
Ground clearance under the lifeline should be sufficient: 4m + ground clearance of the 
equipment connected to the harness.

NEVER:
•	fasten more one snap hook to a securing ring
•	alter the tensioner of the lifeline under any circumstances
•	carry out the welding operation near the lifeline
•	use a lever for tensioning your lifeline
•	install the product at an angle greater than 5° to the horizontal

THIS PRODUCT SHOULD:
•	personally be assigned to a user
•	be stored away from major heat sources
•	only be used by trained persons
•	be used with self-locking or hand snap hooks conforming to EN 362
•	be used with an anti-fall system conforming to EN 355 or EN 360 ( kg < 10kg)
•	be used with a harness conforming to EN 361
•	be destroyed after a fall has occurred
•	be protected from chemicals which may damage the tensioner and the strap
•	be protected from sharp edges, rubbing and impacts
•	be cleaned with water and a mild soap. Never use acidic or basic solvents.
•	be dried naturally without any contact with flames
•	be used with an anchoring point preferably located above the location of the user
•	be fixed to hooks with the strength of at least 1.5 times the load at the end of the arresting 

rope (see the table of individual types of use)
•	be tightened manually according to the below instructions
•	the retracting lifeline must be suitable with anchor devices
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SETTING IT UP - USE:
•	take the short part out of the bag and fix it to the anchoring point either with a shackle or 

with a snap hook, or a strap ring, or a sling attachment (Fig. 1)
•	take the adjustable part out of the bag and unroll it up to the other anchoring point, taking 

care not to twist it
•	fix the second end to its anchoring point
•	when the connections are properly made, open the lever of the tensioner and have the 

strap slip in the tensioner in order to obtain a minimum of slack (Fig. 2)
•	tension the line by performing a pumping action with the lever of the tensioner (Fig. 3)
•	make sure that the strap has completed at least two turns around the spindle
•	the spindle should not be overloaded, the strap might slip or jam the tensioner
•	when the lifeline is properly tensioned, lock the tensioner in the securing position (com-

pletely closed)
•	roll up the unused part and put it away in the bag
•	the user may then connect his anti-fall guard onto the lifeline and work safe

REMOVING THE LIFELINE:
•	pull down the handle of the tensioner and pull the internal lever (Fig. 4), the strap will 

slacken, unfasten the anchoring points and put away the strap in the bag after having 
rolled it up carefully.

LINE DEFLECTION IN THE CASE OF A FALL

LENGTH
OF THE LINE

NUMBER OF 
USERS SAG PULL ON THE END

5 meters 2 0.9 m 1450 daN (3,260 Ibf)

10 meters 2 1.7 m 1300 daN (2,922 Ibf)

20 meters 2 3.5 m 1200 daN (2,698 Ibf)

MAXIMUM 20 M

Pretensioning deflection = 1/200 Sketch after a fall
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2 meters
+

Total arrest distance of
the anti-fall guard

+
 2 meters

= Minimum
ground clearance ->

(free air space under the
feet of the user)

N.B.: The absorption distance must absolutely be considered when using the fall protec-
tion energy absorber EN 355 or anti-fall guard EN 360 which weight can increase the 

pull on the lifeline.

Fig. 1 Fig. 2

Fig. 3 Fig. 4
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NOTICE D’UTILISATION
ÉQUIPEMENT DE PROTECTION INDIVIDUELLE 

CONTRE LES CHUTES - DISPOSITIFS D’ANCRAGE
Conforme à la norme EN 795:2012 types B et C

REMARQUES IMPORTANTES:
Vous venez d’acquérir un équipement de protection individuelle (EPI) et nous vous remer-
cions de votre confiance. Afin que ce produit vous donne entière satisfaction, nous vous de-
mandons, AVANT CHAQUE MISE EN SERVICE, de suivre les instructions de ce manuel.
Le non respect des consignes décrites dans ce manuel pourrait avoir des répercussions 
graves. Nous vous conseillons de relire périodiquement ces instructions. De plus, le fabricant 
ou son mandataire décline toute responsabilité en cas d’utilisation, de stockage ou d’entre-
tien, effectué d’une manière autre que ce que nous vous décrivons dans ce manuel.

SI L’ACQUÉREUR N’EST PAS L’UTILISATEUR, IL DEVRA IMPERA-
TIVEMENT FAIRE PARVENIR CES INSTRUCTIONS A CE DERNIER.

Dans le cas où le produit est revendu hors du premier pays de destination, pour la sécurité de 
l’utilisateur, le revendeur doit fournir dans la langue du pays d’utilisation du produit :
Vérifiez que l’EPI que vous venez d’acquérir est bien compatible avec les recommandations 
des autres composants du système antichute. Il est nécessaire de s’assurer avant toute 
utilisation, que les recommandations propres à chaque élément associé à ce produit telles 
que définies dans leurs notices sont respectées, qu’ils respectent les normes européennes 
applicables ou, à défaut, toute autre norme appropriée et, que leurs fonctions de sécurité 
n’interfèrent pas entres-elles. Lorsque cela est possible, il est fortement conseillé d’attribuer 
personnellement l’EPI à un seul et même utilisateur.

DESCRIPTION PRODUIT
Conforme àla norme EN 795:2012; EN CEN/TS 16415:2013 type B et C
Dispositif d’Ancrage transportable doit être utilisée qu’en tant que système de retenu. Infor-
mation du matériau disponible sur le marquage de l’équipement (Polyestere ou Polyamide).

UTILISATION
En cours d’utilisation, protégez votre EPI contre tout risque lié à l’environnement de travail : 
choc thermique, électrique ou mécanique, projection d’acide, arête tranchante etc.
Lorsque le dispositif d’ancrage est utilisé en tant que partie d’un système antichute, l’utili-
sateur doit être équipé d’un moyen permettant de limiter les forces dynamiques maximales 
exercées sur l’utilisateur lors de l’arrêt d’une chute, à une valeur maximale de 6 kN.
Seul un harnais antichute qui est conforme à la norme EN 361 est autorisé à être utilisé dans 
un système d’arrêt de chute.
Si des anomalies sont constatées, le dispositif doit être déclaré hors service jusqu’à ce qu’un 
expert autorise sa réutilisation par écrit.

PRECAUTION D’UTILISATION :
•	 Ne pas utiliser le point d’ancrage comme moyen de manutention ou de levage (sauf cas d’un 

système de trépied ou potence)
•	 L’équipement ne doit pas être utilisé au-delà de ses limites, ou dans toute autre situation 

que celle pour laquelle il est prévu.
•	Réduire au minimum le risque de chutes et la hauteur de chute. Ne pas grimper sur la 

ligne de vie. Voir la figure 2, page3. 

VERIFICATION
Avant chaque utilisation, il y a lieu de procéder à un examen visuel approfondi afin de s’assur-
er de l’intégrité de l’EPI ainsi que tout autre équipement pouvant lui être associé (connecteur, 
longe...) et, de prendre des dispositions concernant la mise en œuvre d’un éventuel sauvetage 
en toute sécurité. En cas de contamination de votre produit, consulter le fabricant ou son 
mandataire. Si vous émettez des doutes quant à l’état de sûreté d’un produit ou si le produit 
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a été utilisé pour arrêter une chute, il est essentiel pour votre sécurité que l’EPI soit retiré du 
service et qu’il soit renvoyé au fabricant ou à un centre de réparation qualifié pour vérification 
ou destruction. Après examen, le centre délivrera ou non une autorisation écrite pour réutiliser 
l’EPI.
Il est strictement interdit de modifier ou de réparer vous même un EPI, seul le fabricant ou un 
centre de réparation est habilité à effectuer ces réparations. Dans le cas d’un système fourni 
avec un équipement intégré, il est interdit de remplacer un des composants de ce système.

POINT D’ANCRAGE :
Utiliser si possible des dispositifs d’ancrage (conforme à l’ EN 795:2012) ou bien des ancres 
structurelles, c’est à dire des éléments fixés durablement sur une structure (mur, poteau...). 
Dans le cas d’une installation sur support béton, vérifier que celui-ci soit en bon état sans 
fissure apparente.
Installer le point d’ancrage de telle sorte que celui-ci :
•	Ait une résistance minimum de 12kN
•	Soit situé au-dessus de l’opérateur
•	Se trouve dans l’axe vertical du plan de travail : (angle maxi ± 30°)
•	S’adapte parfaitement au dispositif d’accrochage de l’équipement
•	Ne présente pas d’arête tranchante
•	Le point de construction fixe au quelle est relié l’anneau de sangle doit avoir une forme 

qui empêche le décrochage et le déplacement involontaire de l’anneau.

MOUSQUETON
Connecteur conforme à la norme EN 362.
•	Lorsque le mousqueton sert à se fixer à un point d’ancrage, vérifiez que les recommanda-

tions du paragraphe “POINT D’ANCRAGE” sont respectées.

AU MOMENT DE LA CONNEXION DU MOUSQUETON, VÉRIFIEZ QUE 
LE SYSTÈME DE VERROUILLAGE EST BIEN EN PLACE.

ATTENTION :
Le mousqueton est un élément essentiel à votre sécurité. Nous vous recommandons donc :
•	d’attribuer le connecteur à une personne en particulier à chaque fois que cela est possi-

ble.
•	de le vérifier avant chaque utilisation pour s’assurer notamment de l’absence de déforma-

tion, de l’absence de marque d’usure et du bon fonctionnement du système de verrouil-
lage

•	de ne pas l’attacher et retirer plusieurs fois dans une journée de travail, si celui-ci possède 
un verrouillage manuel.

DE MEME, SI LE MOUSQUETON A ÉTÉ UTILISÉ POUR ARRETER UNE 
CHUTE, IL EST ESSENTIEL, POUR DES RAISONS DE SÉCURITÉ, DE LE 

RETOURNER POUR VÉRIFICATION.

TIRANT D’AIR
Avant chaque utilisation, s’assurer d’un tirant d’air suffisant sous les pieds de l’utilisateur, afin 
d’éviter toute collision avec la structure ou le sol.

EXAMEN PERIODIQUE
Fig. 4 Ces instructions doivent être conservées avec le produit. Renseignez la fiche 

d’identification en reportant les informations du marquage.
Cet examen périodique vérifiant l’efficacité et la résistance de l’équipement est 
indispensable afin de garantir la sécurité de l’utilisateur.
Cet équipement doit être examiné, au moins une fois par an, par une personne 
compétente et dans le respect strict du fabricant; la vérification devant être en-

registrée sur la fiche en annexe et en apposant une pastille autocollante sur le produit (voir 
Fig. 4).
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La fréquence d’examen doit être augmentée en fonction de la réglementation, dans le cas 
d’une utilisation importante ou dans des conditions environnementales difficiles. La lisibilité 
des marquages du produit devra être vérifiée.

ENTRETIEN & STOCKAGE
Un bon entretien ainsi qu’un stockage adéquat de votre EPI assureront une meilleure 
longévité au produit tout en garantissant votre sécurité.
Veillez à respecter strictement ces recommandations :
•	Nettoyez-le à l’eau et au savon doux. N’utilisez en aucun cas des solvants acides ou des 

bases
•	Laissez-le sécher dans un endroit ventilé et à distance de tout feu direct ou de toute autre 

source de chaleur. Stockez-le dans un local à l’abri de l’humidité et des rayons ultraviolets
•	Evitez toute atmosphère corrosive, surchauffée ou réfrigérée.

DURÉE DE VIE
On estime la durée de vie maximale de l’EPI à dominante textile à 10 ans à partir de la date 
de fabrication ; on estime la durée de vie maximale de l’EPI à dominante métallique comme 
illimitée, toutefois, on ramène à 10 ans cette durée de vie maximale à partir de la date de fab-
rication dans le cas de produits non ouvrables (sauf cas particuliers: voir notice spécifique). 
Cependant, les facteurs suivants peuvent réduire la performance du produit et sa durée de 
vie : mauvais stockage, mauvaise utilisation, arrêt d’une chute, déformation mécanique, mise 
en contact avec des produits chimiques (acides et basiques), exposition à de fortes sources 
de chaleur > 60°C.

TRANSPORT
Vérifiez lors du transport que votre EPI soit rangé à l’abri de toute source de chaleur, humidité, 
atmosphère corrosive, rayons ultraviolets, etc. ...

AVANT CHAQUE UTILISATION, ASSUREZ-VOUS QUE:
La ligne de vie n’est pas endommagée, coupée ou usée, ne comporte aucune trace d’usure 
ou de brûlure due au frottement ou à des produits chimiques et les coutures sont intactes. 
La ligne de vie est mise hors service si elle ne passe pas l’inspection et est immédiatement 
remplacée.
Le tendeur à cliquet fonctionne correctement et n’est pas déformé. Une inspection annuelle 
devrait être effectuée par un homme du métier.
Le tirant d’air sous la ligne de vie doit être suffisant: 4m + tirant d’air de l’équipement connecté 
au harnais.

NE JAMAIS:
•	attacher plus d’un mousqueton à un anneau d’amarrage 
•	modifier le tendeur de la ligne de vie en aucune façon
•	effectuer d’opération de soudure à proximité de la ligne de vie 
•	utiliser un levier pour tendre votre ligne de vie
•	être installé avec un angle supérieur à 5µ par rapport à l’horizontale

CE PRODUIT DOIT ÊTRE:
•	attribué personnellement à un utilisateur
•	stocké à l’abri de sources de chaleur importante
•	utilisé seulement par des personnes formées
•	utilisé avec des mousquetons autoverrouillants ou manuels conforme EN 362
•	utilisé avec un système anti-chute conforme EN 355 ou EN 360 ( kg < 10kg) 
•	utilisé avec un harnais conforme EN 361
•	détruit après avoir été sujet à une chute
•	protégé des produits chimiques qui peuvent endommager le tendeur et la sangle
•	protégé contre les arêtes vives, les frottements et les chocs
•	nettoyez  à l’eau et au savon doux. N’utilisez en aucun cas des solvants acides ou des 

bases
•	séché naturellement sans contact de flammes
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•	utilisé avec un point d’ancrage situé de préférence au dessus de la position de l’utilisateur
•	fixé à des ancrages dont la résistance est au moins 1,5 fois la charge en extrémité de la 

ligne de vie (voir tableau en fonction des cas d’utilisation)
•	tendu de manière manuelle selon les instructions ci-dessous
•	la ligne de vie rétractable doit être adaptée aux dispositifs d’ancrage. 

MISE EN PLACE - UTILISATION:
•	sortir du sac la partie courte et la fixer au point d’ancrage à l’aide soit d’une manille, soit 

d’un mousqueton, soit d’un anneaux de sangle, soit d’une cravate en élingue (fig. 1)
•	sortir la partie ajustable du sac et la dérouler jusqu’à l’autre point d’ancrage en prenant 

soin de ne pas la vriller
•	fixer la deuxième extrémité à son point d’ancrage
•	lorsque les raccordements sont correctement effectués ouvrir le levier du tendeur et faire 

glisser la sangle dans le tendeur afin d’obtenir un minimum de mou (fig. 2)
•	tendre la ligne en effectuant un mouvement de pompage avec le levier du tendeur (fig.3)
•	vérifier que la sangle à effectuée au moins deux tours sur l’axe
•	l’axe ne doit pas être surchargé la sangle risquerais de glisser et de bloquer le tendeur
•	lorsque la ligne de vie est correctement tendue, verrouiller le tendeur en position de blo-

cage (complètement fermé)
•	enrouler la partie inutilisée et la ranger dans le sac
•	l’utilisateur peut alors connecter son anti-chute sur la ligne de vie et travailler en toute 

sécurité

RETRAIT DE LA LIGNE DE VIE :
•	Rabattre la poignée du tendeur et tirer le levier intérieur (fig. 4), la sangle se détend dé-

tacher les points d’ancrage et ranger la sangle soigneusement roulée dans le sac

12
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N.B. : II est indispensable de tenir compte de la distance d’absorption
lors de l’utilisation d’anti-chute absorbeur d’énergie EN 355

ou anti-chute EN 360 et du poids de ce dernier qui pourrait augmenter les efforts sur la 
ligne de vie.

DEFLEXION DE LA LIGNE EN CAS DE CHUTE

"LONGUEUR 
DE LA 
LIGNE"

NB UTILISA-
TEURS FLECHE EFFORT EN EXTREM-

ITE

5 mètres 2 0.9 m 1450 daN

10 mètres 2 1.7 m 1300 daN

20 mètres 2 3.5 m 1200 daN

20 M MAXIMUM

Schéma après chute

Fig. 1
Fig. 2

Fig. 3 Fig. 4

2 METRES
+

DISTANCE TOTALE
D’ARRET DU

SYSTEME ANTICHUTE
+

2 METRES

=TIRANT D’AIR
minimum

Flèche de prétention = 1/200
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1012060

Webbing mobile
lifeline 

DD/MM/YYYY

EN 795:2012; 
EN CEN/TS 16415:2013 type B, C

0333

A

B

D

F

G

I

C

123415678/005E

-30°C - +50°C

Polyester N2

MEANING OF LABELING
A: The name, brand or any other ways 
of identifying the manufacturer or the 
supplier

B: The product reference 
	 - The product designation and its size 
C: The material(s) of the main synthetic fibres 

used in the construction of the equipment
D: The date of manufacture (day/month/year)
E: The lot or serial number
F: EN xxx:xxxx: Number of the European 

conformity standards and their years
G: 0333 : EC logo followed by the 

number of the organizationnotified to 
monitor the production.

H: : The standard pictogram indicating to 
the user to read the documentation

I, J, K, L, M  – Applicable for Russian 
market only

N - Max. number of users 

EN

K, L, -, M
TP TC 019/2011
-50°C - +50°C

J
I

SIGNIFICATION DU MARQUAGE
A: Le nom, la marque commerciale ou 
tout autre moyen d'identification du 
fabricant ou du fournisseur

B: La référence du produit 
	 La désignation du produit et sa taille 
C: Le ou les matériaux des principales 

fibres synthétiques de construction de 
l’équipement

D: La date de fabrication (jour/ mois/année)
E: Le numéro de lot ou le numéro de série
F: EN xxx : xxxx : Numéro des normes 

européennes de conformité et leur année
G: 0333 : Logo CE suivi du n° de 

l’organisme notifié intervenant dans la 
phase de contrôle de la production

H: : Le pictogramme normalisé 
indiquant à l’utilisateur de lire la notice

I, J, K, L, M  –applicable à l'union 
économique eurasienne uniquement

N - Numéro max. d’utilisateurs

FR
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